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1. Orientering ved elever. Nyt fra elevrådet. 
Andreas fortalte om hvad der er aktuelt f. eks. asfalt på cykelparkering, vandautomat på øverste 
D-gang, åbne gymnastiksale i pauser, trivselsundersøgelse. Der har været et møde med Tommy 
om mad. Der var en drøftelse af sponsering. Peter undersøger hvilke rammer der er. Der 
kommer et oplæg fra elevrådet om cykelparkeringspladsen. 
2. Skolen lige nu. 
Thomas og Stine fortalte om arbejdet med LP-modellen. Mellemtrinet bruger GYS 3 gange om 
ugen i pausen. Der arbejdes med udvikling i afdelingsarbejdet og brug af læreraftalen. Der er 
et ønske om involvering i arbejdet med ny ledelsesstruktur. 
3. Referat fra dialogmødet med det politiske udvalg. Henrik M. og PR 
Henrik og Peter fortalte om dialogmødet. Der blev talt om kvalitetsrapport, resursetildeling og 
helhedsskole. Mødet er områdeopdelt. 
4. Orientering om byggeprocessen vedrørende ny specialskole. PR 
Peter orienterede om byggeudvalget. Jens Agerbo, Larry, Leif og Inge Ringskov er med i 
byggeudvalget. Skolen forventes færdig august 2010. 
5. Orientering om skolernes budget 2009. PR 
Peter orienterede om baggrunden for budget 2009 
6. Den trebenede model. Henrik M. 
Henrik viste sin præsentation. Skolebestyrelsen drøftede præsentationen. Henrik justerer med 
udgangspunkt i drøftelsen i samarbejde med Eva Eversby. 
7. Madordning. Tommy. 
Udsat 
8. Orientering om arrangement vedr. udvikling af selvstyrende team. 
Peter orienterede om kick-off arrangementet. 
9. Meddelelser. 
Peter fortalte om initiativ med VAG om fysik/kemi. 
10. Evt. 
 


